

The Strengths-Based Nursing and Healthcare Advisory Board presents:

# The emotional cost of caring: shared responsibility and shared solutions

**A Free Public Lecture**

Presented by

**Jill Maben, OBE, PhD, RN, PGCE**

Professor of Health Services Research and Nursing  
University of Surrey, United Kingdom



**April 16, 2024**

**11:30 to 12:30**

**Online event**

In this thought-provoking public lecture, Professor Maben will delve into the emotional labour involved in caring work, and the impact of nurse's well-being on patient experiences of care and the quality of care they deliver. She will also tackle the question of how individual nurses and organizations can create environments that support nurse's well-being. The presenter will be speaking in English. Supporting materials will be provided in French and English.

[Click here to register](#)



Support for this event comes from the McGill Nursing Collaborative for Patient and Family-Centred Care - Jewish General Hospital Site, CCOMTL and the International Headquarters of SBNH fund at the Ingram School of Nursing.

Le conseil consultatif de l'Approche en sciences infirmières  
et de la santé fondée sur les forces (ASFF)  
présente :

# Le coût émotionnel du prendre soin : responsabilités et solutions partagées

**Une conférence publique gratuite**

Présentée par

**Jill Maben, PhD, inf, PGCE, OBE**

Professeure en sciences infirmières et en recherche sur les  
services de santé  
Université Surrey, Royaume-Uni



**16 avril 2024**

**11h30 à 12h30**

**Événement virtuel**

Dans cette conférence qui incitera à la réflexion, le professeur Maben se penchera sur le fardeau émotionnel lié au « prendre soins » et, sur l'impact du bien-être des infirmières chez les patients et la qualité des soins prodigués. Elle abordera également la question de savoir comment les organisations et les infirmières elles-mêmes peuvent créer des environnements qui favorisent leur bien être. La conférencière s'exprimera en anglais. Des documents de référence seront fournis en français et en anglais.

[Cliquez ici pour vous inscrire](#)



Cet événement est soutenu par le Collaboratif en soins infirmiers de McGill pour l'éducation et l'innovation dans les soins centrés sur le patient et la famille - Hôpital général juif, CCOMTL et le fonds du siège international de ASFF à l'école des sciences infirmières Ingram.